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Abstract (en)
The system (10) has a set of compartments (11) for placing and removing objects. An operating unit (20) has a controller for controlling the system.
The operating unit includes a communication unit (40) i.e. BLUETOOTHinterface, with a retrieving and transferring unit for retrieving data from the
controller and for transferring the data to a mobile device (30) i.e. hand scanner. The operating unit includes an identification unit for identifying
an article, and the mobile device is located in a vehicle. An independent claim is also included for a method for data transferring a control unit of a
compartment system.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Fachanlage (10), umfassend mehrere Fächer (11) zur Einstellung und Abholung von Gegenständen, wobei die
Fachanlage eine Bedieneinheit (20) mit einer Steuereinheit (21) zur Steuerung der Fachanlage (10) umfasst. Die Bedieneinheit (20) umfasst eine
Kommunikationseinrichtung (40;40';40") mit Mitteln zum Abruf von Daten von der Steuereinheit (21) und zur Übertragung der abgerufenen Daten an
ein mobiles Gerät (30;30';30"). Die Erfindung betrifft ferner ein Verfahren für den Datentransfer an der erfindungsgemäßen Fachanlage.
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